
Kommentarer utifrån presentation av underlag inför beslut kring placering av 

ny skola. 

Bollebygdskolan, 2023-10-31 

 

Närvarande; 

Representanter från anpassade grundskolan, F-3, 4-6 och 7-9 samt Ulf Rapp och Johan 

Berntsson. 

 

Kommentarer; 

Viktigt att nya allaktivitetshallen ligger i anslutning till 7-9, för att personal ska vara på plats. 

För att skapa en trygg miljö för elever, förhindra skadegörelse mm. 

 

Transporter mellan två enheter är en nackdel för elever, personal som jobbar på båda… 

 

Fritidshemmet bör hållas samman, dvs F-3 och 4-6. Svårt att samverka vid avstånd, mer 

personal går åt, ensamarbete… 

 

Biblioteket, som idag har goda resurser behöver beaktas. Kostsamt att bygga ett till. 

 

 

Vi funderar kring nackdelar med en jättestor skola 

- trafikmiljön 

- behov av att göra fler angöringar och parkeringsplatser 

- tillgänglighet till anpassade grundskolan 

- risk för otrygghet 

- svårigheter med att skapa olika utemiljöer 

 

 

 

Fördel med att INTE bygga på Fjällastorp: att hela projektet mer troligt blir klart. Vi befarar att 

det annars kan bli att det endast blir en ny F-3... och så kommer det ett val… 

 

Förslag: Byta plats på “legobitarna” (bilden lokalyta effektiviserad): 

ha F-3 nära anpassade + 4-6 så att utemiljön kan användas tillsammans som idag. 

lägga högstadiet lite för sig, på ytan för gamla F-6.  

 

Vi hoppas att de endast fattar beslut om var en ny skola ska byggas, och att vi senare kan 

besluta vilken skola. 


